

## Great Food, Live Music, Fire X Water Show - All Lakeside! 湖畔嘆美食、聽音樂、看火焰水幕匯演!

Every Friday and Saturday from now to 29 June, the Park's gate opens for free at 6:30pm for a unique chill-out experience. After sunset, Aqua City transforms into a hip hang-out spot, perfect for relaxing with colleagues after work or chilling out with friends! Catch the international flavours at the Lakeside Chill booths or Neptune's Restaurant. Play Jenga with your friends, move to music on the dance floor where awesome DJ keeps the mood electric, or simply enjoy the live band performances.

由現時至6月29日,海洋公園逢星期五、六晚上6:30起免費入場,夜幕下的夢幻水都成為城中最Hit時尚玩樂點,讓你放工後跟同事鬆一鬆,或周末同好友chill住嘆番晚!品嚐食尚水都和海龍王餐廳的環球精品美食。欣賞DJ播放輕快音樂和樂隊獻唱,邊玩層層疊遊戲,吃喝玩樂一晚全體驗!











Buy 1 get 1 free on designated Mocktail at Lakeside Chill Bar 於食尚水都酒吧惠顧指定無酒精雞尾酒 可享買一送一優惠



two snacks at designated food kiosk located at "Lakeside Chill"
於「食尚水都」指定小食亭惠顧任何兩款小食,可享65折優惠。

- The guests can redeem the above 1 set of 2 coupons by presenting a valid staff ID or Student ID or membership card at Aqua City Bakery located at Aqua City. Guests can redeem 1 set per day.
- Holders of the above 2 coupons can enjoy "Buy 1 get 1 free" on any Mocktail" at Lakeside Bar and "35% discount on the consumption of 2 snacks" at the same food kiosk at Lakeside Chill in one transaction (i.e. Yaki, O So Sweet, Chick n Chill or Tapas)
- The above offers cannot be used in conjunction with any other promotion offers.
- The above offers are valid until 29 June 2018 on Friday and Saturday from 6:30pm to 11:00pm (no admission fee is required).
- ·於夢幻水都的「水都餅店」出示有效的員工証、學生証或會員証·可換取1套2張優惠券享用以上優惠。每人每日限換1套。
- ·憑券於海濱樂園的食尚水都酒吧惠顧指定無酒精雞尾酒可享買一送一優惠,以及於「食尚水都」"Tapas Bar"、"Chick n' Chill"、 "O So Sweet" 或"燒Yaki"於同一小食亭惠顧任何兩款小食,可享65折優惠。
- ·此優惠不可與其他優惠共用。
- ·此優惠有限期至2018年6月29日。只適用於星期五及六晚上6:30至11:00 (無需入場費)。